
Zápis z jednání kolegia děkana Přírodovědecké fakulty UJEP dne 10. 6. 2008 
 
Přítomni:  doc. Novák, doc. Pavlík, dr. Balej, dr. Žižková, dr. Moravec,  doc. Hajer, doc.       
                 Eisenmann, dr. Kolská, doc. Anděl, ing. Lauterbach, dr. Sýkorová Dvorníková 
Omluveni: prof. Nezbeda 
 
1.   Děkan poděkoval vedoucímu katedry fyziky dr. Moravcovi za dlouholetou úspěšnou 

činnost na katedře fyziky a za jeho další činnosti ve prospěch fakulty. Zároveň poděkoval 
doc. Andělovi vedoucímu katedry geografie za dlouholetou práci ve vedoucí pozici 
katedry geografie. 

2. Informace z kolegia rektorky dne 3. 6. 2008:  
-    Dne 21. 5. 2008 proběhlo v Teplicích jednání vlády ČR. Ministr Liška tam předkládal 

projekt na Kampus UJEP. Vláda vzala toto na vědomí a uložila ministru Liškovi 
předložit do září tohoto roku plán realizace projektu Kampus. Vláda prozatím 
neschválila žádné finanční prostředky. 

   -    Otázka informačního systému pro studenty. Vedení univerzity se seznámilo s jiným 
systémem firmy ERUDIO. V této době CI děla srovnávací analýzu stávajícího 
systému STAG a nového systému ERUDIO, po té bude otázku inovace systému 
projednávat Rada pro informatizaci. Pan prorektor Cyhelský informoval, že pro 
rozhodnutí je hlavní otázkou spokojenost uživatelů. 

   -    Pan děkan Holešovský byl jmenován profesorem. 

3. Proděkanka Žižková informovala z porady u prorektorky Chvátalové: 
- Cizinci ucházející se o studium na UJEP musí mít zkoušku z českého jazyka, 
- u nadlimitních bakalářských studentů ministerstvo nenavýší platby na tyto studenty, 
- absolventi UJEP budou dostávat dotazníky, ve kterých mohou sdělit informace, kam  

budou odcházet, jak byli na UJEP spokojeni apod.  

4. Proděkanka Žižková upozornila, že je na zvážení vedoucích kateder, zda bude uznána a 
dodatečně zapsána zkouška do STAGu z předmětu, který si studenti nezapsali a přesto 
vykonali zkoušky. 

5. Proděkan Pavlík informoval z porady u prorektora Loučky: 
-   MŠMT schválilo zjednodušenou proceduru na UJEP při přijímání pracovníků ze zemí   
    mimo EU, 
-   UJEP má zástupce v komisi ve FRVŠ (Mgr. Lukáš Círus z PF UJEP), 
-   katedra geografie si u prorektora Loučky upřesní, které tituly katedry geografie jsou    
    zařazeny do edičního plánu Acta Universitatis  na rok 2008, 
-   informace o způsobu vykazování zapojení studentů do vědy a výzkumu (katedry budou  
    žádány ke konci roku o počty studentů zapojených ve SVOČ a pracujících na katedrách  
    jako pomocné vědecké síly) 
-   po dohodě s dr. Brožkem bude na poradě vedení UJEP požádáno, aby byla na  
    UJEP vytvořena rezerva pro případ, že nebudou pro příští období získány přístupy do   
    elektronických databází financované z projektů. 

6. Proděkan Pavlík informoval z porady u prorektorky Vomáčkové: 
-  projekt na Staff training byl na MŠMT schválen v plném rozsahu, pracovníci mohou 

začít vyjednávat své pobyty, 
-  v rámci Rozvojového projektu „Internacionalizace“ mohou být realizovány výjezdy   
    studentů do míst, kam nelze vyjet v rámci ERASMU. Požadavky na tyto výjezdy    
    adresujte proděkanovi Pavlíkovi. 
-  V roce 2009 tomu bude 55 let, co trvá vysokoškolské vzdělávání v Ústí nad Labem, 

      -   UJEP uzavřela smlouvy se 2 ruskými univerzitami, možnost delegovat naše pracovníky   
          do Redakčních rad těchto univerzit a naopak. Nabízí se tím možnost mít v redakčních  
          radách fakultních časopisů zahraniční členy a možnost žádat o zařazení časopisů UJEP  
          do kategorie recenzovaných. 



7. Proděkan Pavlík: 
-   Do 30. 6. 2008 odevzdat návrhy do 2. kola IGA PřF, novou verzi formuláře katedrám   
     zašle pí Podaná. 

8. Proděkan Balej informoval z jednání u prorektora Cyhelského: 
       -    Rozvojové projekty a OP VaVpI po Mgr. Podrápské převzal ing. Aleš Klicnar, 
       -    kromě Science Direct se podařilo vyjednat přístup na všechny stávající elektronické   

   informační zdroje pro další rok, proděkani doporučili prorektorovi zachovat přístup do  
placené databáze Science Direct i přesto, že bude navýšena cena.  

       -    Rozvojové programy  - 21,25 mil. Kč na rok 2009 rozděleno zejména na tři priority, 
·   nejvyšší prioritou je projekt Kampusu - 8 mil. Kč, 
·  na přístrojové vybavení -  5 mil. Kč, do této priority zaslat proděkanovi do 16. 6.   

             návrhy na přístrojové vybavení pro potřebu výuky, klíčové je sdílení mezi   
             katedrami, případně mezi fakultami, 

·   na mobility a tvůrčí volno pracovníkům, kteří se hodlají v roce 2009 habilitovat;    
       PřF se zapojí podle výsledku šetření u svých pracovníků, 

- Evropské projekty OP VK – probíhá kontrola realizovaných projektů, k výzvě do 
priority 2.2 je vypracován harmonogram, Ing. Štefaniková bude na přípravě projektů 
intenzivně spolupracovat s katedrami. 

9. Proděkan Balej dále informoval o  
- přípravě 3 celouniverzitních projektů, kde zastupuje PřF: 

·  doc. Ritschelová – vzdělávání pracovníků UJEP, 
·  Ing. Cyhelský – vznik kontaktního centra,  
·  Dr. Chvátalová – Teen-Age University TAU. 

- možnosti pro katedru fyziky připravit evropský projekt na detašované pracoviště ve 
Varnsdorfu. 

- schválení evropského projektu z fondu Ministerstva životního prostředí na první fázi 
realizace botanické zahrady na katedře biologie (řešitel ing. Lauterbach). 

10. Dr. Dvorníková informovala, že promoce PřF budou dne 1. 7. 2008 v ústecké ZOO 
v pavilonu šelem od 11 a od 13 hod. Na děkanát nahlásit zástupce kateder do talárů. 

11. Tajemník informoval: 
- Ing. Semerádová  provedla na PřF vnitřní audit veřejných zakázek, 
- předložil čerpání knih a časopisů za 1-3/2008, 
- předložil čerpání rozpočtu kateder za 1-4/2008, 
- v době prázdnin bude omezen provoz ve vnitřním prostranství areálu České mládeže. 

16.  Různé: 
         -    dr. Moravec se dotázal na další prostory pro PřF, děkan uvedl několik možností 

pronájmu prostor v jiných organizacích, otázkou je, zda jsou pro PřF vhodné, 
         -    doc. Hajer se dotázal na rozvrh katedry biologie, problém prověří proděkanka   

           Žižková, 
         -    dr. Moravec upozornil na přednášku o možnosti přístroje SIMS, která se koná dne      

12. 6. 2008 ve 14 hod., 
         -    doc. Pavlík informoval kolegium, že Dr. Macková z katedry fyziky získala Cenu AV 

ČR pro mladé akademické pracovníky, 
         -    příští kolegium děkana bude po prázdninách 2. 9. 2008 ve 13 hod. v zas. místnosti 504. 

  
 
 
                                                                                Doc.RNDr. Stanislav Novák,CSc. 
                                                                              Děkan přírodovědecké fakulty UJEP               
 
Zapsala: Y. Jůzová 


